



Capital District Tenpin Bowling Association ***Association Manager Application***

January 2018

Capital District Tenpin Bowling Association (CDTBA) is accepting applications for the position of ASSOCIATION MANAGER for our volunteer based association as of August 1, 2018

Basic qualifications are:

- strong customer skills
- have the ability to work on your own
- familiar with Word, Excel, PowerPoint, Adobe Acrobat, e-mail, internet and accounting programs
- have knowledge of tenpin bowling
- there will be some compensation

If you are interested in this part-time position or know someone who would be, please contact me at Stephane@cdtba.com so that I can send an application to be filled out and returned to me by May 15, 2018.

Yours in bowling,

Stephane Parson
President

CDTBA



***Association des Quilleurs de Grosses Quilles
du District de la Capitale***
Application Gestionnaire d'association

Janvier 2018

Association des Quilleurs de Grosses Quilles du District de la Capitale (AQGQDC)
accepte les demandes
pour le poste de gestionnaire d'association
pour notre association bénévole
à partir du 1er août 2018

Les qualifications de base sont:

- fortes compétences du service à la clientèle
 - avoir la capacité de travailler seul
- familier avec Word, Excel, PowerPoint, Adobe Acrobat, e-mail, Internet et les programmes de comptabilité
 - avoir des connaissances de quilles
 - il y aura une compensation

Si vous êtes intéressé par ce poste à temps partiel ou connaissez quelqu'un qui le serait, veuillez communiquer avec moi à Stephane@cdtba.com afin que je puisse envoyer une demande à remplir et à me retourner au plus tard le 15 mai 2018.

Vôtre au quilles,

Stephane Parson - Président AQGQDC